

Date: February 12th, 2026

التاريخ: 12 فبراير 2026

Circular No:50/ AY 2025-26

Subject: Aijal Al Falah Mothers' Gathering

Dear Parents and Guardians,

As we prepare to welcome the blessed month of Ramadan, I am pleased to extend an invitation to our mothers to join the **Aijal Al Falah Mothers' Gathering**, an informal occasion created to encourage connection and a sense of community among our mothers.

This gathering is **not intended as a formal meeting** and will not involve structured discussions or presentations. Instead, it offers a relaxed space for mothers to meet, exchange conversations, and enjoy a moment of calm together in a comfortable and friendly environment.

Representatives of the **Mothers' Council**, together with members of the **Senior Leadership Team**, will be delighted to welcome you and share this time with you.

The gathering is planned for **Tuesday, February 17th, 2026**, and we kindly ask you to complete the registration link below no later than Sunday 11:00 a.m. Your responses will help us finalise the arrangements and will assist us in determining the most suitable format for the gathering, whether a morning coffee or an afternoon tea.

Registration Link:

[Aijal Al Falah Mothers' Gathering – Registration Survey](#)

Thank you for your continued engagement and support. I look forward to meeting you and sharing this meaningful gathering together.

Yours sincerely
Dr. Antoinette Brown
Principal Director



السادة أولياء الأمور الكرام، تحية طيبة وبعد،

استعداداً لاستقبال شهر رمضان المبارك، يسرني دعوة أمهاتنا الكريمت للمشاركة في ملتقى أمهات أجيال الفلاح، وهو لقاء غير رسمي يهدف إلى تعزيز التواصل وترسيخ روح المجتمع بين الأمهات في أجواء ودية ومريحة.

نود التنويه بأن هذا الملتقى ليس اجتماعاً رسمياً، ولن يتضمن مناقشات منظمة أو عروضاً تقديمية، وإنما يوفر مساحة هادئة تتيح للأمهات فرصة للقاء، وتبادل الأحاديث، وقضاء وقت ممتع في بيئة مرحبة ومريحة.

وسيشترك في هذا اللقاء ممثلات مجلس الأمهات، إلى جانب أعضاء فريق القيادة المدرسية العليا وأنا شخصياً، ويسعدنا الترحيب بكن ومشاركتكن هذا الوقت.

سيُقام اللقاء يوم الثلاثاء الموافق 17 فبراير 2026، ونرجو منكن التكرم بتعبئة رابط التسجيل أدناه في موعد أقصاه يوم الأحد الساعة 11:00 صباحاً، وذلك لمساعدتنا في استكمال الترتيبات والتنظيم، وتحديد التوقيت الأنسب للقاء، سواء كان قهوة صباحية أو شاي ما بعد الظهر.

رابط التسجيل:

[ملتقى أمهات أجيال الفلاح – استبيان التسجيل](#)

نشكر لكنّ تفاعلكن ودعمكن المستمر، ونتطلع إلى لقاءكن ومشاركتكن هذا الملتقى الهادف.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

الدكتورة أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

